
THE INSURANCE ACT
(C.C.S.M. c. I40)

**Insurance Agents and Adjusters Regulation,
amendment**

Regulation 166/2008
Registered November 4, 2008

Manitoba Regulation 389/87 R amended

1 *The Insurance Agents and Adjusters Regulation, Manitoba Regulation 389/87 R, is amended by this regulation.*

2 **The following is added after section 17:**

SECURITY BY SPECIAL INSURANCE BROKERS

Security by special insurance brokers

18 For the purposes of subsection 381(5) of the Act, the security that a person must provide and maintain must

- (a) be in the amount of \$15,000; and
- (b) be of a type or in a form that is satisfactory to the superintendent.

LIMIT ON ADJUSTABLE CLAIMS — AGENTS

Limit on claims that agents may adjust

19 For the purpose of subclause 385(9)(f)(i) of the Act, the prescribed amount is \$5,000.

LOI SUR LES ASSURANCES
(c. I40 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
agents d'assurance et les experts en sinistres**

Règlement 166/2008
Date d'enregistrement : le 4 novembre 2008

Modification du R.M. 389/87 R

1 *Le présent règlement modifie le Règlement sur les agents d'assurance et les experts en sinistres, R.M. 389/87 R.*

2 **Il est ajouté, après l'article 17, ce qui suit :**

GARANTIE FOURNIE PAR LES COURTIERS
SPÉCIAUX D'ASSURANCE

**Garantie fournie par les courtiers spéciaux
d'assurance**

18 Pour l'application du paragraphe 381(5) de la *Loi*, la garantie devant être fournie et maintenue correspond à 15 000 \$. Elle est d'un genre et revêt la forme que le surintendant estime satisfaisants.

RESTRICTION S'APPLIQUANT AUX DEMANDES
DE RÈGLEMENT — AGENTS

Montant maximal

19 Pour l'application du sous-alinéa 385(9)f)(i) de la *Loi*, le montant prescrit s'élève à 5 000 \$.

Coming into force

3 This regulation comes into force on the same day that section 30 and subsection 32(2) of *The Insurance Amendment Act*, S.M. 2007, c. 10, come into force.

Entrée en vigueur

3 Le présent règlement entre en vigueur en même temps que l'article 30 et le paragraphe 32(2) de la *Loi modifiant la Loi sur les assurances*, c. 10 des *L.M. 2007*.

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba